
 
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 8 september 2020: 

Inzake ongelooflijk verhaal over handelwijze College 

 

Onze fractie is wederom benaderd door bewoners van de Voswijckstraat in 

Monster waar de soap rondom de appeltjesbomen nog steeds niet ten einde is. 

Eerder heeft de wethouder in de Commissie en ook aan de bewoners aangegeven 

dat de bomen vervangen zouden worden door bomen waar geen appeltjes aan 

groeien, zodat geen overlast door het vallen daarvan zal bestaan. De wethouder 

heeft ook aangegeven dat destijds verkeerde bomen geplant zijn en dat deze 

bomen nooit de bedoeling geweest zijn. Een enquete gaf aan dat een meerderheid 

van de bewoners vóór het vervangen was. De enquete vond plaats in november 

2019.  

 

Vervolgens heeft het College bij zichzelf een kapvergunning aangevraagd, die 

voorzover valt na te gaan ook verleend is. Daarna is het College/de wethouder 

echter weer omgegaan en heeft blijkbaar aan een ander deel van de bewoners 

beloofd dat de bomen behouden zouden worden. Er zou een soort overeenkomst 

gesloten worden en aangegeven is dat de kapvergunning weer ingetrokken zou 

gaan worden. Van dat laatste is het nog niet gekomen, althans er is daarover nog 

niets gepubliceerd voorzover de bewoners kunnen nagaan. Wel is op dit moment 

een feit dat de appeltjes nog steeds op de straat en de auto’s vallen en dat deze 

niet worden opgeruimd. Wel zou vanuit het College zijn toegezegd dat er extra 

veegbeurten zouden gaan komen, maar dat lijkt lastig gezien de geparkeerde 

auto’s. 
 

De volgende vragen: 

- Is vorenstaande weergave juist en waarom is de wethouder de gedane 

toezegging aan de bewoners niet nagekomen? 

- Wat gaat er ter plekke gebeuren daar de naleving van welke afspraak dan 

ook lastig lijkt? 

- Wat is de reden van de ommezwaai van het College en waarom komt de 

wethouder de toezegging niet na en wordt er zo lastig gedaan over een 

eenvoudig probleem? 
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- Is de wethouder bereid om alsnog de toezegging na te komen dat de 

bomen vervangen worden en ook dat van de kapvergunning die er is 

gebruik gemaakt wordt? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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